
Rada Gminy Ostrów Wielkopolski 

 

Protokół nr XIV 

XIV Sesja w dniu 30 grudnia 2019 r. 

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2019 r.  o godz. 13:00, a zakończono o godz. 17:00  tego 

samego dnia. 

Obradom przewodniczył Piotr Śniegowski – Przewodniczący Rady Gminy Ostrów 

Wielkopolski. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Ryszard Adamek 

2. Izabela Banach 

3. Rafał Dolata 

4. Agnieszka Głowacka 

5. Zenon Janas 

6. Stefania Kątna 

7. Edyta Kubiak 

8. Henryk Kwiecień 

9. Paweł Małuszek 

10. Ewa Mierzwicka 

11. Monika Orzechowska 

12. Ryszard Ryfa 

13. Michał Szymoniak 

14. Piotr Śniegowski 

15. Marian Waliszewski 

I Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad. 
 

W dyskusji wzięli udział: 

- Piotr Śniegowski – otworzył XIV Sesję Rady Gminy Ostrów Wielkopolski i stwierdził, że 

na 15 radnych przybyło 15 więc jest quorum. Następnie zapytał, czy są wnioski o zmianę 

porządku obrad. 

- Piotr Kuroszczyk – zgłosił zmianę porządku obrad polegającą na dodaniu w punkcie III: 

podpunktu 7 dotyczącego projektu uchwały w sprawie przyjęcia odpowiedzi na skargę do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu na uchwałę  nr XII/114/2019  Rady 

Gminy Ostrów Wielkopolski z dnia 19 listopada 2019 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Ostów 

Wielkopolski, dla części obrębów Świeligów, Lamki. Dodał, że projekt uchwały został 

przekazany Radnym w dniu dzisiejszym/ 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany porządku poprzez dodanie w punkcie III podpunktu 7 dotyczącego projektu uchwały 

w sprawie przyjęcia odpowiedzi na skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Poznaniu na uchwałę nr XII/114/2019 Rady Gminy Ostrów Wielkopolski z dnia 19 listopada 

2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Ostów Wielkopolski, dla części obrębów Świeligów, Lamki. /Zmianę 

do porządku obrad zgłasza Wójt Gminy/. 



Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ryszard Adamek, Izabela Banach, Rafał Dolata, Agnieszka Głowacka, Zenon Janas, Stefania 

Kątna, Edyta Kubiak, Henryk Kwiecień, Paweł Małuszek, Ewa Mierzwicka, Monika 

Orzechowska, Ryszard Ryfa, Michał Szymoniak, Piotr Śniegowski, Marian Waliszewski 

Rada obradowała według następującego porządku obrad: 

 

I. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad. 

II. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

III. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrów Wielkopolski na lata 2020 – 2028. 

2. Uchwalenia budżetu Gminy Ostrów Wielkopolski na 2020 rok. 

3. Wprowadzenia zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ostrów Wielkopolski na lata 2019 – 2026. 

4. Zmian w budżecie Gminy Ostrów Wielkopolski na 2019 rok. 

5. Zmiany uchwały Nr XI/94/2019 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

6. Zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 r. 

7. Przyjęcia odpowiedzi na skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Poznaniu na uchwałę  nr XII/114/2019  Rady Gminy Ostrów Wielkopolski z dnia 19 

listopada 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Ostów Wielkopolski, dla części obrębów 

Świeligów, Lamki. 

IV. Wolne głosy i wnioski. 

V. Zakończenie i zamknięcie obrad. 

- Piotr Śniegowski – poinformował, że nie wprowadził do porządku obrad punktu 

dotyczącego przyjęcia protokołu z poprzedniej Sesji. Dodał, że pomiędzy Sesjami był krótki 

odstęp czasowy a było dużo pracy w Biurze Rady związanej z przygotowaniem dzisiejszej 

Sesji. Oznajmił, że na kolejnej Sesji zostaną przyjęte dwa protokoły.  

II Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 
 

- Piotr Śniegowski – przekazał, że sprawozdane Wójta z działalności  w okresie 

międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej sesji zostało przekazane 

w materiałach sesyjnych. Następnie otworzył dyskusję w tym punkcie obrad: 

Brak dyskusji. 

 

III Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
1. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrów Wielkopolski na lata 2020-2028. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

-Piotr Śniegowski – oznajmił, że projekt uchwały jest Radnym znany. Dodał, że do projektu 

tej uchwały zostaną zgłoszone autopoprawki, po czym poprosił o ich przedstawienie. 

-Piotr Kuroszczyk – przedstawił autopoprawki - ,, § 3. ust. 2 otrzymuje nowe brzmienie o 



treści: Upoważnia się Wójta Gminy Ostrów Wielkopolski do przekazania uprawnień do 

zaciągania zobowiązań, o których mowa w ust. 1 kierownikom jednostek organizacyjnych 

Gminy. 

ust. 3 otrzymuje nowe brzmienie o treści: 

Upoważnia się Wójta Gminy Ostrów Wielkopolski do dokonywania zmian limitów 

zobowiązań i kwot wydatków na realizację przedsięwzięć finansowanych z udziałem środków 

europejskich albo środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 

2009 r. o finansach publicznych, w związku ze zmianami w realizacji takich przedsięwzięć, o 

ile zmiany te nie pogorszą wyniku budżetu dla każdego roku objętego wieloletnią prognozą 

finansową. Upoważnienie to obejmuje także upoważnienie do dokonywania zmian środków 

przeznaczonych na współfinansowanie realizacji przedsięwzięć, o których mowa w zdaniu 

pierwszym, w tym wkładu własnego beneficjenta, oraz wynikających z rozstrzygniętych 

konkursów, o których mowa w art. 38 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o zasadach 

realizacji programów w zakresie polityki spójności finansowanych w perspektywie 

finansowej 2014-2020. 

Załącznik Nr 2: Wykaz przedsięwzięć  

1.Wydatki na programy, projekty lub zadania pozostałe: 

a) przedsięwzięcia z zakresu zadań bieżących: 

- przedsięwzięcie „Dowóz uczniów” - Łączne nakłady finansowe – jest kwota 1.445.165,00 

winna być 1.487.072,00, 

- przedsięwzięcie „Organizacja systemu gospodarowania odpadami” - Łączne nakłady 

finansowe – jest kwota 12.899.881,08 winna być 13.064.881,08, 

b) przedsięwzięcia z zakresu zadań majątkowych: 

- przedsięwzięcie „Sadowie rozbudowa sali wiejskiej” - Łączne nakłady finansowe - jest 

kwota 1.214.000,00 winna być 1.216.214,00, 

- przedsięwzięcie „Zacharzew - budowa świetlicy” - Łączne nakłady finansowe - jest kwota 

1.570.000,00 - winna być 1.514.406,00. 

-  „Łąkociny – przebudowa nawierzchni ul. Żwirowa i Łanowa I etap – podnoszenie 

bezpieczeństwa komunikacyjnego” okres realizacji 2019-2021, winno być : „Łąkociny – 

przebudowa nawierzchni ul. Żniwna i Łanowa I etap – podnoszenie bezpieczeństwa 

komunikacyjnego” okres realizacji 2020-2021.” 

- Marian Waliszewski - zabrał głos w sprawie przedstawienia opinii ze wspólnego 

posiedzenia Komisji /opinia pozytywna/. 

- Henryk Kwiecień – zabrał głos w sprawie poprawek Klubu Radnych ,,Razem” - ,,W 

bieżącym roku został opracowany projekt budowlany rozbudowy przedszkola w Sobótce, 

mający na celu poprawę warunków opieki nad dziećmi. Ponieważ opracowany kosztorys 

inwestorski przewyższa kwotę zaplanowaną na to zadanie w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Ostrów Wielkopolski na lata 2020-2028 oraz w projekcie Budżetu Gminy 

Ostrów Wielkopolski na 2020 rok widzimy potrzebę zwiększenia planowanych wydatków w 

2020 roku o kwotę 100.000,00 zł. Jako źródło pokrycia zwiększanych na ten cel wydatków 

wskazujemy zaplanowane w projekcie budżetu na 2020 rok wydatki na rozbudowę Sali 

wiejskiej w Młynowie co zostanie przedstawione w proponowanych przez nas zmianach do 

projektu budżetu. W związku z powyższym proponujemy następujące zmiany w projekcie 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrów Wielkopolski na lata 

2020-2028. W załączniku nr 1w roku 2020 w pkt. 10.1 ,,Wydatki objęte limitem, o którym 

mowa w art. 226 ust. 3 pkt. 4 ustawy” zwiększyć kwotę o 100.000,00 zł do kwoty 

17.791.411,18 i w pkt. 10.1.2 do kwoty 13.283.211,88 zł. W załączniku Nr 2 ,,Wykaz 

przedsięwzięć do WPF” w pkt 1.3.2.10 ,,Rozbudowa przedszkola w Sobótce – poprawa 

warunków opieki nad dziećmi” zwiększyć wydatki o kwotę 100.000,00 zł, tj. Łączne nakłady 

finansowe do kwoty 880.000,00 i limit 2020 do kwoty 750.000,00. Szerzej powyższe zmiany 



zostaną omówione w trakcie dyskusji nad projektem budżetu gminy na 2020 rok”. 

- Monika Orzechowska – w związku ze złożoną poprawką Klubu Radnych ,,Razem” złożyła 

wniosek formalny o zarządzenie przerwy. Dodała, że chcieliby porozmawiać o niej z Panem 

Wójtem.  

- Piotr Śniegowski - przekazał, że może zarządzić przerwę, ale prościej byłoby, gdyby Wójt 

udzielił odpowiedzi na pytania na forum.  

- Monika Orzechowska – oznajmiła, że chcieliby porozmawiać z Wójtem w czasie przerwy. 

- Piotr Śniegowski – zapytał, jak długą przerwę ma ogłosić?  

- Monika Orzechowska – odpowiedziała, że 15 min.  

- Piotr Śniegowski – ogłosił 15 min przerwy.  

Przerwa w obradach.  

- Piotr Śniegowski – po przerwie, wznowił obrady i kontynuował dyskusję w tym punkcie 

obrad. 

- Monika Orzechowska – podziękowała Wójtowi Gminy za spotkanie. Dodała, że wypowiada 

się w imieniu Klubu Radnych ,,Aktywni i Niezależni” i jako Klub są bardzo zdziwieni 

wnioskiem Klubu ,,Razem”, zwłaszcza, że Radni są  Radnymi Pana Wójta, a zmieniają 

budżet, który przedstawił Pan Wójt. Następnie przekazała, że ma nadzieję, że Radni z Klubu 

,,Razem” zmienią stanowisko i zagłosują przeciwko temu wnioskowi, o co bardzo prosi.  

- Piotr Kuroszczyk – zabrał głos w sprawie budowy Przedszkola w Sobótce.  

- Monika Orzechowska – zabrała głos odnośnie wypowiedzi Wójta Gminy. 

- Piotr Kuroszczyk – Ad Vocem. 

- Piotr Śniegowski – zabrał głos w sprawie poprawki zgłoszonej przez Klub Radnych 

,,Razem”. 

- Michał Szymoniak – Ad Vocem.  

- Izabela Banach – zgłosiła poprawkę do omawianej uchwały /ul. Piaskowa w Czekanowie/ -

,,Dokonać zmian w projekcie WPF w punkcie 1.3.2. dot. wydatków majątkowych zmienić 

zapis w pozycji 1.3.2.6. ,,Łąkociny-przebudowa nawierzchni ul. Żniwna i Łanowa I etap -

podnoszenie bezpieczeństwa komunikacyjnego" zmniejszyć limit na rok 2020 do kwoty 

50.000,00 zł. Zwiększyć limit w roku 2021 do kwoty 350.000,00 zł. Tym samym, w 

załączniku Nr do WPF w roku 2020 w pozycji 10.1. i w pozycji 10.1.2 zmniejszyć limit 

wydatków o kwotę 100.000,00 zł a w roku 2021 w pozycji 10.1.1 zmniejszyć limit o kwotę 

100.000,00 zł i zwiększyć w pozycji 10.1.2 o kwotę 100.000,00 zł.”   

- Piotr Śniegowski – podsumował, że Rada ma do przegłosowania autopoprawki złożone 

przez Wójta Gminy, poprawki zgłoszone przez Klub Radnych ,,Razem” oraz poprawki 

zgłoszone przez Radną Izabelę Banach i ogłosił 15 minut przerwy w celu przygotowania 

głosowań. 

Przerwa w obradach.  

- Piotr Śniegowski – po przerwie, wznowił obrady i poprosił o sprawdzenie quorum. 

Stwierdził, że na 15 Radnych obecnych jest 15. Przypomniał o zgłoszonych autopoprawkach 

przez Wójta Gminy, poprawkach zgłoszonych przez Klub Radnych ,,Razem” oraz o 

poprawkach zgłoszonych przez radną Izabelę Banach. Przekazał, że głosowanie odbędzie się 

w takiej kolejności, w jakiej zostały zgłoszone poprawki. Poprosił Radną Izabelę Banach o 

ponowne przedstawienie zgłoszonej przez nią poprawki.| 

-Izabela Banach - -,,Dokonać zmian w projekcie WPF w punkcie 1.3.2. dot. wydatków 

majątkowych zmienić zapis w pozycji 1.3.2.6. ,,Łąkociny-przebudowa nawierzchni ul. 

Żniwna i Łanowa I etap -podnoszenie bezpieczeństwa komunikacyjnego" zmniejszyć limit na 



rok 2020 do kwoty 50.000,00 zł. Zwiększyć limit w roku 2021 do kwoty 350.000,00 zł. Tym 

samym, w załączniku Nr do WPF w roku 2020 w pozycji 10.1. i w pozycji 10.1.2 zmniejszyć 

limit wydatków o kwotę 100.000,00 zł a w roku 2021 w pozycji 10.1.1 zmniejszyć limit o 

kwotę 100.000,00 zł i zwiększyć w pozycji 10.1.2 o kwotę 100.000,00 zł.”   

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawek zgłoszonych przez Wójta Gminy do uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Ostrów Wielkopolski na lata 2020-2028. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ryszard Adamek, Izabela Banach, Rafał Dolata, Agnieszka Głowacka, Zenon Janas, Stefania 

Kątna, Edyta Kubiak, Henryk Kwiecień, Paweł Małuszek, Ewa Mierzwicka, Monika 

Orzechowska, Ryszard Ryfa, Michał Szymoniak, Piotr Śniegowski, Marian Waliszewski 

 

Głosowano w sprawie: 

poprawek zgłoszonych przez Klub Radnych ,,Razem" do uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ostrów Wielkopolski na lata 2020-2028.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Ryszard Adamek, Rafał Dolata, Agnieszka Głowacka, Zenon Janas, Stefania Kątna, Henryk 

Kwiecień, Ewa Mierzwicka, Ryszard Ryfa, Piotr Śniegowski, Marian Waliszewski 

PRZECIW (4) 

Edyta Kubiak, Paweł Małuszek, Monika Orzechowska, Michał Szymoniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Izabela Banach 

 

Głosowano w sprawie: 

poprawki zgłoszonej przez Izabelę Banach w sprawie Wieloletniej Porgnozy Finansowej 

Gminy Ostrów Wielkopolski na lata 2020-2028. ,,Dokonać zmian w projekcie WPF w 

punkcie 1.3.2. dot. wydatków majątkowych zmienić zapis w pozycji 1.3.2.6. ,,Łąkociny-

przebudowa nawierzchni ul. Żniwna i Łanowa I etap -podnoszenie bezpieczeństwa 

komunikacyjnego" zmniejszyć limit na rok 2020 do kwoty 50.000,00 zł. Zwiększyć limit w 

roku 2021 do kwoty 350.000,00 zł. Tym samym, w załączniku Nr do WPF w roku 2020 w 

pozycji 10.1. i w pozycji 10.1.2 zmniejszyć limit wydatków o kwotę 100.000,00 zł a w roku 

2021 w pozycji 10.1.1 zmniejszyć limit o kwotę 100.000,00 zł i zwiększyć w pozycji 10.1.2 o 

kwotę 100.000,00 zł.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Izabela Banach, Edyta Kubiak, Monika Orzechowska, Michał Szymoniak 

PRZECIW (10) 

Ryszard Adamek, Rafał Dolata, Agnieszka Głowacka, Zenon Janas, Stefania Kątna, Henryk 

Kwiecień, Ewa Mierzwicka, Ryszard Ryfa, Piotr Śniegowski, Marian Waliszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Małuszek 



 

Głosowano w sprawie: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrów Wielkopolski na lata 2020-2028 wraz z 

przyjętymi zmianami.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Ryszard Adamek, Rafał Dolata, Agnieszka Głowacka, Zenon Janas, Stefania Kątna, Henryk 

Kwiecień, Ewa Mierzwicka, Ryszard Ryfa, Piotr Śniegowski, Marian Waliszewski 

PRZECIW (3) 

Izabela Banach, Edyta Kubiak, Monika Orzechowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Paweł Małuszek, Michał Szymoniak 

Uchwała nr XIV/138/2019 

 

2. Uchwalenia budżetu Gminy Ostrów Wielkopolski na 2020 r. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Piotr Śniegowski – oznajmił, że projekt uchwały jest Radnym znany. Dodał, że do projektu 

tej uchwały zostaną zgłoszone autopoprawki, po czym poprosił o ich przedstawienie. 

- Piotr Kuroszczyk – przedstawił autopoprawki -,,  § 10. Dochody z tytułu wydania zezwoleń 

na sprzedaż napojów alkoholowych w kwocie 298.000,00 przeznacza się na realizację 

programu rozwiązywania problemów alkoholowych jest: w kwocie 275.500,00, winno być 

285.500,00. § 13. Tworzy się rezerwy: pkt 2) celowe w wysokości jest: 256.500,00 – winno 

być 256.700,00. Załącznik Nr 2: Wydatki Dział 750 rozdział 75023 grupa 1100 jest kwota 

889.575,00 winno być 889.375,00. Dział 758 rozdział 75818 grupa 1100 jest kwota 

351.500,00 winno być 351.700,00. Załącznik Nr 5  Wysokość nakładów majątkowych Gminy 

Ostrów Wielkopolski w 2020 r.  Dział 600 rozdział 60014 § 6300 jest: „Powiat Ostrowski – 

remonty dróg” winno być „Powiat Ostrowski – Przebudowa drogi powiatowej nr 5320P w 

miejscowości Wtórek na odc. dł. ok.250 m”. Dział 600 rozdział 60016 § 6050 jest: „Łąkociny 

– przebudowa nawierzchni ul. Żwirowa i Łanowa – I etap” winno być „Łąkociny – 

przebudowa nawierzchni ul. Żniwna i Łanowa – I etap”. Załącznik Nr 6: Przychody i 

rozchody budżetu w 2020 roku. Rozchody ogółem 7.200.000,00 - pkt 1 otrzymuje brzmienie: 

Spłaty pożyczek otrzymanych na finansowanie zadań realizowanych z udziałem środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej § 963 kwota 2.700.000,00 - pkt 2 otrzymuje 

brzmienie: Wykup innych papierów wartościowych § 983 kwota 4.400.000,00, - pkt 2 będzie 

punktem 3 w dotychczasowym brzmieniu. Załącznik Nr 7:  Dotacje udzielone z budżetu 

Gminy Ostrów Wielkopolski Jednostki nie należące do sektora finansów publicznych: 

- jest dział 801 rozdział 80153 § 2830 Wysocko Wielkie 50.400,00, winno być dział 801 

rozdział 80150 § 2590. Załącznik nr 10 Środki wydzielone do dyspozycji jednostek 

pomocniczych Gminy Ostrów Wielkopolski. Tabela – Budżet 2016 rok, winno być 2020 r. 

Tabela poz. 14 Lewkowiec 3620, winno być 1966, Poz. 18 Lewków 1966, winno być 3620. 

Uzasadnienie do wydatków budżetu Gminy Ostrów Wielkopolski na 2020 rok. 

Wykreślić zapis w dziale 750 „inwestycje:  Instalacja CCTV i systemu alarmowego w 

budynku Urzędu Gminy przy ul. Gimnazjalnej 80 630,00. Termomodernizacja budynków 

Urzędu Gminy przy ul. Gimnazjalnej 5 w Ostrowie Wielkopolskim oraz Zespołu Szkół w m. 

Lamki, Gmina Ostrów Wielkopolski 1 135 823,11.Termomodernizacja budynków Urzędu 



Gminy przy ul. Gimnazjalnej 5 w Ostrowie Wielkopolskim oraz Zespołu Szkół w m. Lamki, 

Gmina Ostrów Wielkopolski 863 120,89. Zakup kserokopiarek 20 000,00” 

Dział 750 – Różne rozliczenia  2351.500, winno być 351.500. Dodać zapis: Sołectwa które 

podjęły uchwałę o realizacji Funduszu sołeckiego i wykazały do realizacji przedsięwzięcia 

pn. „Imprezy integracyjne”, „Spotkania integracyjne”, zostały zobowiązane do zwołania 

zebrań wiejskich i podjęcia uchwał w sprawie zmiany Funduszu Sołeckiego w celu 

szczegółowego określenia jakie imprezy czy też przedsięwzięcia będą w ramach tak 

określonych zadań realizowane. Po podjęciu uchwał na zebraniach wiejskich zostaną 

wprowadzone stosowne zmiany z załączniku Nr 9 do uchwały budżetowej. 

- Marian Waliszewski - zabrał głos w sprawie przedstawienia opinii ze wspólnego 

posiedzenia Komisji /opinia pozytywna/. 

- Piotr Kuroszczyk – omówił szczegółowo budżet Gminy Ostrów Wielkopolski na 2020 rok.  

- Izabela Banach – poprosiła Wójta Gminy o przekazanie zebranym na sali gwarancji, jakie 

przekazywał na posiedzeniach Komisji, że środki na realizację ul. Piaskowej znajdą się z 

wolnych środków, jeśli tych zaplanowanych w budżecie będzie za mało. Dodała, że te same 

deklaracje dotyczyły również remontu Przedszkola w Czekanowie 

- Henryk Kwiecień – przedstawił opinię Klubu Radnych ,,Razem” do projektu budżetu 

Gminy Ostrów Wielkopolski na 2020 rok - ,,Radni naszego klubu wnikliwie przeanalizowani 

przedstawiony przez Wójta Piotr Kuroszczyka projekt budżetu gminy na przyszły rok. 

Pomimo rosnących wydatków bieżących i trudnej do przewidzenia koniunktury gospodarczej 

wójt przedstawił nam bardzo ambitny plan finansowy na 2020 rok. Wysoko oceniamy ten 

projekt tym bardziej, że docierają do nas informacje z innych samorządów o trudnościach w 

zaplanowaniu wydatków inwestycyjnych w związku z wysokimi wydatkami bieżącymi w 

stosunku do prognozowanych dochodów. W projekcie budżetu naszej gminy, który dziś 

rozpatrujemy, udało się wójtowi zaplanować wydatki inwestycyjne na wysoką kwotę ponad 

16 mln zł. Inwestycje to rozwój gminy i zaplanowany na nie wysoki poziom wydatków cieszy 

szczególnie, tym bardziej, że na mocno oczekiwane przez mieszkańców drogi przeznaczono 

blisko 7 mln 900 tys. zł a na oświatę, inwestycję w naszą przyszłość – 5 mln 210 tys. Nie było 

by to możliwe, gdyby nie realizowana od wielu lat dobra polityka finansowa gminy. 

Szczególnie przeprowadzona przed kilku laty reforma oświaty skutkuje obecnie tym, że nasze 

wydatki na oświatę są niższe niż w innych samorządach gminnych i możemy sobie pozwolić 

na tak śmiałe plany inwestycyjne. Do głębszej refleksji nad projektem budżetu gminy na 2020 

rok skłoniła nas dyskusja na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 27 grudnia, a zwłaszcza 

głosy i wniosku radnych spoza naszego klubu. Radni naszego klubu widzą potrzebę 

intensyfikowania wydatków inwestycyjnych w oświacie aby umożliwić lepsze warunku do 

nauki i rozwoju dla uczęszczających tam dzieci. Dlatego proponujemy zaplanowanie 

dodatkowych wydatków na zaspokojenie najpilniejszych w tym zakresie potrzeb: Budowę 

placu zabaw i parking przy przedszkolu w Czekanowie, remont pomieszczeń w szkole we 

Franklinowie oraz zwiększenie wydatków na rozbudowę przedszkola w Sobótce. Widzimy 

również potrzebę dalszego skutecznego sięgania po środki zewnętrzne na budowę dróg z 

Funduszu Dróg Samorządowych  i zaplanowanie środków na opracowanie projektu 

budowlanego budowy drogi łączącej drogę powiatową 5169P z drogą krajową nr 36 

pomiędzy Gorzycami Wielkimi a Lamkami. Dzięki temu możliwe będzie w przyszłym roku 

aplikowanie o dofinansowanie w wys. 80% na rok 2021 na to zadanie a nie sięgnięcie po te 

środki byłoby grzechem zaniechania. Oczywistym jest, że powyższe wydatki wymagają 

wskazania źródeł ich pokrycia. Dlatego proponujemy odsunąć w czasie rozbudowę Sali 

wiejskiej w Młynowie oraz realizację przebudowy ulicy Piaskowej w Czekanowie, tym 

bardziej, ze w Czekanowie i Karskach będzie realizowana w przyszłym roku największa 

inwestycja drogowa w gminie. Dlatego w imieniu Klubu Radnych ,,Razem” Rady Gminy 

Ostrów Wielkopolski składam propozycję następujących zmian w projekcie budżetu Gminy 



Ostrów Wielkopolski na 2020 rok. W załączniku Nr 5  - Wysokość nakładów majątkowych. 

W dziale 600, rozdział 60016, §6050 wycofać zadanie ,,Przebudowa drogi gminnej ulicy 

Piaskowej w m. Czekanów” w wysokości 150 000,00 zł. Wprowadzić nowe zadania: 1. Dział 

800 Rozdział 80104  §6050 ,,Czekanów Przedszkole – Plac zabaw” – 50 000 zł. 2. Dział 600 

Rozdział 60016 §6050 ,,Czekanów Przedszkole – Budowa parkingu” – 20 000 zł. 3. Dział 

600 Rozdział 60016, §6050 ,,Budowa ulicy leśnej Gorzyce Wielkie – Lamki – drogi łączącej 

drogę powiatową 5169P z drogą krajową nr 36” – 80 000 zł. W dziale 921 Rozdziale 92109 § 

6050 wycofać zadanie ,,Młynów – rozbudowa świetlicy” 100 000 zł. Zwiększyć zadanie 

Dział 801 Rozdział 80101 §6050 ,,Rozbudowa przedszkola w Sobótce” o kwotę 100 000 zł 

do kwoty 750 000 zł. W dziale 921 Rozdziale 92109 §6050 wycofać zadanie ,,Franklinów – 

remont sali wiejskiej” – 50 000 zł. Wprowadzić nowe zadanie Dział 801, Rozdział 80101 

§6050 ,,Franklinów – Szkoła Podstawowa remont pomieszczeń” -50 000 zł. 

Na zakończenie pragnę jeszcze raz podkreślić, że zaproponowane przez nas zmiany stanowią 

zaledwie niespełna 2% planowanych wydatków inwestycyjnych i nie wpływają nawet w 

najmniejszym stopniu na wysoką ocenę przygotowanego przez wójta projektu budżetu gminy 

na 2020 rok.” 

- Monika Orzechowska – poprosiła o przerwę oraz o przesłanie poprawek na tablety albo o 

ich wydrukowanie.  

- Michał Szymoniak – zapytał, czy Pan Radny Kwiecień składał wniosek czy propozycję, bo 

nie wie nad czym będzie głosować. 

- Piotr Śniegowski – oznajmił, że jest to wniosek, ale nie wniosek formalny, ponieważ 

wnioski formalne nie dotyczą spraw merytorycznych rozpatrywanych uchwał.  

- Izabela Banach – przekazała, że jest zaskoczona propozycją Radnego Kwietnia oraz, że 

można tylko domniemać, że o zrównoważony rozwój Klub Radnych ,,Razem” dba, ale tylko 

u siebie.  

-Piotr Śniegowski – ogłosił 10 min przerwy.  

Przerwa w obradach.  

- Piotr Śniegowski – po przerwie, wznowił obrady i poprosił o sprawdzenie quorum. 

Stwierdził, że na 15 Radnych obecnych jest 15. 

- Monika Orzechowska – złożyła wniosek formalny do Pana Wójta o przedłożenie wszystkich 

wniosków, które wpłynęły na ręce Pana Wójta z prośbą o ujęcie w budżecie gminy. Dodała, 

że ma na myśli wnioski od sołtysów, sołectw z prośbą o uwzględnienie tych wniosków w 

planie budżetu na 2020 rok. Oznajmiła, że chodzi jej o nowo wprowadzone zadanie przez 

Klub Radnych ,,Razem” – Czekanów-przedszkole, plac zabaw. Zapytała skąd Państwo radni 

mieli informację, że taki plac zabaw jest potrzebny, ponieważ ona wie, że taki wniosek 

wpłynął na ręce Pana Wójta i czy Klub Radnych Pana Wójta ma więcej informacji niż Klub 

Radnych ,,Aktywni i Niezależni” w kwestii wnioskowania u Pana Wójta o inwestycje.  

- Piotr Śniegowski - odpowiedział, że była o tym mowa na wspólnym posiedzeniu komisji.  

- Monika Orzechowska – przekazała, że była mowa o remoncie przedszkola, ale ona nie 

słyszała o wniosku dot. placu zabaw.  

- Henryk Kwiecień – przekazał, że był błąd w paragrafach, dlatego w imieniu Klubu radnych 

,,razem” Rady Gminy Ostrów Wielkopolski złożył wniosek o następujące zmiany w projekcie 

budżetu Gminy Ostrów Wielkopolski na 2020 rok: ,, W załączniku Nr 5  - Wysokość 

nakładów majątkowych. W dziale 600, rozdział 60016, §6050 wycofać zadanie ,,Przebudowa 

drogi gminnej ulicy Piaskowej w m. Czekanów” w wysokości 150 000,00 zł. Wprowadzić 

nowe zadania: 1. Dział 801 Rozdział 80104  §6050 ,,Czekanów Przedszkole – Plac zabaw” – 

50 000 zł. 2. Dział 600 Rozdział 60016 §6050 ,,Czekanów Przedszkole – Budowa parkingu” 

– 20 000 zł. 3. Dział 600 Rozdział 60016, §6050 ,,Budowa ulicy leśnej Gorzyce Wielkie – 



Lamki – drogi łączącej drogę powiatową 5169P z drogą krajową nr 36” – 80 000 zł. W dziale 

921 Rozdziale 92109 § 6050 wycofać zadanie ,,Młynów – rozbudowa świetlicy” 100 000 zł. 

Zwiększyć zadanie Dział 801 Rozdział 80104 §6050 ,,Rozbudowa przedszkola w Sobótce” o 

kwotę 100 000 zł do kwoty 750 000 zł. W dziale 921 Rozdziale 92109 §6050 wycofać 

zadanie ,,Franklinów – remont sali wiejskiej” – 50 000 zł. Wprowadzić nowe zadanie Dział 

801, Rozdział 80101 §6050 ,,Franklinów – Szkoła Podstawowa remont pomieszczeń” -50 000 

zł. Zaktualizować załącznik Nr 2 do niniejszej uchwały o wyżej wymienione zmiany.”. 

- Michał Szymoniak – poprosił o wyjaśnienie, jaka jest różnica między budową, inwestycją a 

remontem. 

- Izabela Banach – poprosiła Pana Henryka Kwietnia o wyjaśnienie mieszkańcom, dlaczego 

zdecydował o likwidacji, po raz kolejny w Czekanowie tej samej inwestycji. Dodała, że zaraz 

przytoczy, jakie inwestycje były do tej pory realizowane w ostatnich latach.  

- Henryk Kwiecień – odpowiedział, że w pierwszym wystąpieniu czytał co i dlaczego. Dodał, 

że nie jest to jego pomysł, tylko jest to sprawa całego Klubu ,,Razem”. 

- Piotr Śniegowski – wyjaśnił różnicę między budową, rozbudową i inwestycją, o co prosił 

Radny Szymoniak.  

- Ewa Mierzwicka – odnośnie rozdzielania środków w budżecie Gminy Ostrów Wielkopolski. 

- Izabela Banach – przeczytała, jakie inwestycje były realizowane w Gorzycach Wielkich, od 

2017 roku.  

- Piotr Śniegowski – oznajmił, że Gorzyce Wielkie to dwa okręgi wyborcze, stąd należy 

przeanalizować, które inwestycje były robione w którym okręgu. Następnie omówił 

największą inwestycję w historii Gminy – drogę łączącą Czekanów z Karskami.  

- Ewa Mierzwicka – przekazała, że chciała poruszyć te same kwestie, co jej przedmówca. 

- Izabela Banach – oznajmiła, że nie sugerowała się okręgami, tylko przekazała to, co było 

zrealizowane w danej miejscowości.  

- Piotr Śniegowski –zabrał głos w sprawie budowy ulicy Leśnej Gorzyce Wielkie-Lamki – 

drogi łączącej drogę powiatową z drogą krajową.  

- Ewa Mierzwicka – Ad Vocem. 

- Monika Orzechowska – zapytała, kiedy był zrobiony i kiedy straci ważność projekt na ul. 

Piaskową w Czekanowie ? 

- Henryk Kwiecień – zabrał głos w sprawie przebiegającej dyskusji. 

- Piotr Kuroszczyk – odpowiedział na pytania Radnej Moniki Orzechowskiej. 

-Monika Orzechowska – odczytała, jakie inwestycje zostały zaplanowane w miejscowościach 

Radnych z Klubu ,,Razem” a jakie w miejscowościach Radnych z Klubu ,,Aktywni i 

Niezależni” 

W dalszej dyskusji nad uchwaleniem budżetu Gminy Ostrów Wielkopolski na 2020 rok, 

proponowanymi zmianami głos zabrali: Izabela Banach, Piotr Kuroszczyk, Michał 

Szymoniak, Piotr Śniegowski, Monika Orzechowska (również w sprawie Karty Seniora), 

Zbigniew Dolata. 

 

Piotr Śniegowski – przekazał, że do omawianej uchwały zostały zgłoszone autopoprawki 

przez Wójta Gminy oraz poprawki zgłoszone przez Klub Radnych ,,Razem” i że Rada będzie 

je głosować w takiej kolejności. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawek zgłoszonych przez Wójta Gminy do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Ostrów Wielkopolski na 2020 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ryszard Adamek, Izabela Banach, Rafał Dolata, Agnieszka Głowacka, Zenon Janas, Stefania 

Kątna, Edyta Kubiak, Henryk Kwiecień, Paweł Małuszek, Ewa Mierzwicka, Monika 

Orzechowska, Ryszard Ryfa, Michał Szymoniak, Piotr Śniegowski, Marian Waliszewski 

 

Głosowano w sprawie: 

poprawek zgłoszonych przez Klub Radnych ,,Razem" do uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Ostrów Wielkopolski na 2020 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Ryszard Adamek, Rafał Dolata, Agnieszka Głowacka, Zenon Janas, Stefania Kątna, Henryk 

Kwiecień, Ewa Mierzwicka, Ryszard Ryfa, Piotr Śniegowski, Marian Waliszewski 

PRZECIW (5) 

Izabela Banach, Edyta Kubiak, Paweł Małuszek, Monika Orzechowska, Michał Szymoniak 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrów Wielkopolski na 2020 r. ze zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Ryszard Adamek, Rafał Dolata, Agnieszka Głowacka, Zenon Janas, Stefania Kątna, Henryk 

Kwiecień, Paweł Małuszek, Ewa Mierzwicka, Ryszard Ryfa, Michał Szymoniak, Piotr 

Śniegowski, Marian Waliszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Izabela Banach, Edyta Kubiak, Monika Orzechowska 

 

Uchwała nr XIV/139/2019 

 

3. Wprowadzenia zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ostrów Wielkopolski na lata 2019 – 2026. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

-Piotr Śniegowski – oznajmił, że projekt uchwały jest Radnym znany. Dodał, że do projektu 

tej uchwały zostaną zgłoszone autopoprawki, po czym poprosił o ich przedstawienie. 

-Piotr Kuroszczyk – przedstawił autopoprawki - Objaśnienia przyjętych wartości 

Pkt. I 1. Zwiększyć plan dochodów w roku 2019 o kwotę 197.300,00 z tego: 

- jest zmniejszyć dochody majątkowe winno być zwiększyć dochody majątkowe. Pkt III 

winien być pkt. II 

1. Przedsięwzięcia z zakresu zadań bieżących: 

- zwiększyć plan wydatków w roku 2019 jest o 30.00,00 winno być 30.000,00 do 

kwoty 486.907,00 oraz w roku 2020 o 45.000,00 do kwoty 445.000,00 dla 

przedsięwzięcia realizowanego w latach 2016-2021 „Dowóz uczniów” 

- Marian Waliszewski - zabrał głos w sprawie przedstawienia opinii ze wspólnego 

posiedzenia Komisji /opinia pozytywna/. 

 



Głosowano w sprawie: 

autopoprawek zgłoszonych przez Wójta Gminy do uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrów 

Wielkopolski na lata 2019 – 2026.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ryszard Adamek, Izabela Banach, Rafał Dolata, Agnieszka Głowacka, Zenon Janas, Stefania 

Kątna, Edyta Kubiak, Henryk Kwiecień, Paweł Małuszek, Ewa Mierzwicka, Monika 

Orzechowska, Ryszard Ryfa, Michał Szymoniak, Piotr Śniegowski, Marian Waliszewski 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ostrów Wielkopolski na lata 2019 – 2026 wraz z autopoprawkami.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Ryszard Adamek, Izabela Banach, Rafał Dolata, Agnieszka Głowacka, Zenon Janas, Stefania 

Kątna, Henryk Kwiecień, Paweł Małuszek, Ewa Mierzwicka, Monika Orzechowska, Ryszard 

Ryfa, Michał Szymoniak, Piotr Śniegowski, Marian Waliszewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edyta Kubiak 

Uchwała nr XIV/140/2019 

 

4. Zmian w budżecie Gminy Ostrów Wielkopolski na 2019 rok. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

-Piotr Śniegowski – oznajmił, że projekt uchwały jest Radnym znany. Dodał, że do projektu 

tej uchwały zostaną zgłoszone autopoprawki, po czym poprosił o ich przedstawienie. 

-Piotr Kuroszczyk – przedstawił autopoprawki - Załącznik Nr 2 WYDATKI 

Dział 750 rozdział 75022 § 4210 zwiększyć  o  1.729,00 

                                           § 3030 zwiększyć o    271,00 

- Marian Waliszewski - zabrał głos w sprawie przedstawienia opinii ze wspólnego 

posiedzenia Komisji /opinia pozytywna/. 

 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawek zgłoszonych przez Wójta Gminy do uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Ostrów Wielkopolski na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ryszard Adamek, Izabela Banach, Rafał Dolata, Agnieszka Głowacka, Zenon Janas, Stefania 

Kątna, Edyta Kubiak, Henryk Kwiecień, Paweł Małuszek, Ewa Mierzwicka, Monika 

Orzechowska, Ryszard Ryfa, Michał Szymoniak, Piotr Śniegowski, Marian Waliszewski 

 



Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Ostrów Wielkopolski na 2019 rok wraz z autopoprawkami.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ryszard Adamek, Izabela Banach, Rafał Dolata, Agnieszka Głowacka, Zenon Janas, Stefania 

Kątna, Edyta Kubiak, Henryk Kwiecień, Paweł Małuszek, Ewa Mierzwicka, Monika 

Orzechowska, Ryszard Ryfa, Michał Szymoniak, Piotr Śniegowski, Marian Waliszewski 

 

Uchwała nr XIV/141/2019 

 

5. Zmiany uchwały Nr XI/94/2019 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

-Piotr Śniegowski – oznajmił, że projekt uchwały jest Radnym znany. Dodał, że do projektu 

tej uchwały zostaną zgłoszone autopoprawki, po czym poprosił o ich przedstawienie. 

-Piotr Kuroszczyk – przedstawił autopoprawki - § 3 było: ,,Uchwała wchodzi  w życie po 

upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Wielkopolskiego.” a ma być: ,,Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Wielkopolskiego i wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2020 r.” 

- Marian Waliszewski - zabrał głos w sprawie przedstawienia opinii ze wspólnego 

posiedzenia Komisji /opinia pozytywna/. 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki zgłoszonej przez Wójta Gminy do uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XI/94/2019 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ryszard Adamek, Izabela Banach, Rafał Dolata, Agnieszka Głowacka, Zenon Janas, Stefania 

Kątna, Edyta Kubiak, Henryk Kwiecień, Paweł Małuszek, Ewa Mierzwicka, Monika 

Orzechowska, Ryszard Ryfa, Michał Szymoniak, Piotr Śniegowski, Marian Waliszewski 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr XI/94/2019 w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ryszard Adamek, Izabela Banach, Rafał Dolata, Agnieszka Głowacka, Zenon Janas, Stefania 

Kątna, Edyta Kubiak, Henryk Kwiecień, Paweł Małuszek, Ewa Mierzwicka, Monika 

Orzechowska, Ryszard Ryfa, Michał Szymoniak, Piotr Śniegowski, Marian Waliszewski 

Uchwała nr XIV/142/2019 

 

 



6. Zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 r. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Piotr Śniegowski – oznajmił, że projekt uchwały jest Radnym znany. Dodał, że omawiana 

uchwała podlega innemu trybowi – nie ma tutaj opinii Komisji. Następnie otworzył dyskusję 

w tym punkcie obrad.  

- Ewa Mierzwicka – poprosiła o przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok bez 

czytania. Dodała, że plan pracy i kontroli może być zmieniany i dostosowywany do potrzeb.  

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ryszard Adamek, Izabela Banach, Rafał Dolata, Agnieszka Głowacka, Zenon Janas, Stefania 

Kątna, Edyta Kubiak, Henryk Kwiecień, Paweł Małuszek, Ewa Mierzwicka, Monika 

Orzechowska, Ryszard Ryfa, Michał Szymoniak, Piotr Śniegowski, Marian Waliszewski 

 

Uchwała nr XIV/143/2019 

 

7. Przyjęcia odpowiedzi na skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu na 

uchwałę nr XII/114/2019 Rady Gminy Ostrów Wielkopolski z dnia 19 listopada 2019 r. w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Ostów Wielkopolski, dla części obrębów Świeligów, Lamki. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Piotr Śniegowski – przekazał, że jest to projekt uchwały, który znalazł się poprzez zmianę w 

porządku obrad. Następnie omówił projekt ww. uchwały.  

- Paweł Małuszek – zapytał Panią Radczynię – ponieważ w paru miejscach w projekcie 

uchwały jest ,,Ostów” zamiast ,,Ostrów” - czy to ma jakieś znaczenie?  

- Justyna Foedke – odpowiedziała, że nie – jest to oczywista omyłka pisarska.  

- Michał Szymoniak – odniósł się do wypowiedzi Pana Piotra Śniegowskiego.  

- Piotr Śniegowski - Ad Vocem. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia odpowiedzi na skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu na 

uchwałę nr XII/114/2019 Rady Gminy Ostrów Wielkopolski z dnia 19 listopada 2019 r. w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Ostów Wielkopolski, dla części obrębów Świeligów, Lamki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Ryszard Adamek, Izabela Banach, Rafał Dolata, Agnieszka Głowacka, Zenon Janas, Stefania 

Kątna, Edyta Kubiak, Henryk Kwiecień, Paweł Małuszek, Ewa Mierzwicka, Monika 

Orzechowska, Ryszard Ryfa, Michał Szymoniak, Piotr Śniegowski, Marian Waliszewski 

Uchwała nr XIV/144/2019 



IV Wolne głosy i wnioski. 
 

W dyskusji wzięli udział: 

-Piotr Śniegowski – w sprawie korespondencji, która wpłynęła do Biura Rady Gminy. 

- Edyta Kubiak – podziękowała Radnym Klubu ,,Razem” za tak demokratyczne głosowanie. 

Oznajmiła, że w jej okręgu, na pięć miejscowości nie ma zaplanowanej żadnej inwestycji.  

- Monika Orzechowska – zwróciła się do Sekretarza Gminy z prośbą o udostępnienie 

informacji, kiedy i gdzie odbędą się zebrania wiejskie w sprawie funduszu sołeckiego. 

/Dodała, że chodzi głównie o Kołątajew/.  

- Piotr Śniegowski – poprosił Wójta Gminy o przekazanie Radnym, Sołtysom terminarza 

zebrań wiejskich.  

- Piotr Kuroszczyk – zabrał głos w sprawie oświetlenia ulicznego w Gminie Ostrów 

Wielkopolski. Dodał, że będzie się tym zajmować Spółka Oświetlenie Uliczne i Drogowe.  

- Monika Orzechowska – odnośnie interpelacji jaką ostatnio złożyła / oświetlenie przy posesji 

nr 7 w Kołątajewie/. 

- Izabela Banach – zabrała głos w sprawie do remontu ulic w Czekanowie. Następnie złożyła 

wszystkim życzenia noworoczne.   

- Zbigniew Dolata – poinformował, że jak tylko zostanie podpisane Zarządzenie Wójta w 

sprawie ustalenia terminów zebrań to Radni zostaną poinformowani. 

- Henryk Kwiecień – oznajmił, że wszystkie poprawki, które dzisiaj zgłosił, zgłosił w imieniu 

Klubu Radnych ,,Razem” a nie swoim prywatnym.  

- Izabela Banach – Ad Vocem.  

- Piotr Kuroszczyk – złożył życzenia noworoczne.  

- Marek Jagodziński – zabrał głos w sprawie inwestycji w m. Czekanów.  

- Przemysław Wala – odniósł się do poprawek zgłoszonych przez Klub Radnych ,,Razem” 

oraz dyskusji, jaka wywiązała się w tym temacie.  

- Piotr Śniegowski – złożył życzenia noworoczne.  

- Piotr Kuroszczyk – odniósł się do wypowiedzi Pana Przemysława Wali – Sołtysa wsi Topoli 

Małej.  

- Przemysław Wala – Ad Vocem. 

- Rafał Dolata – odnośnie inwestycji w Topoli Małej.  

- Monika Orzechowska – Ad Vocem.  

- Michał Szymoniak – zaproponował, aby zakończyć już dyskusję na temat inwestycji 

drogowych w Gminie Ostrów Wielkopolski.  

 

 

V Zakończenie i zamknięcie obrad. 
- Piotr Śniegowski – dokonał zamknięcia XIV Sesji Rady Gminy Ostrów Wielkopolski o 

godzinie 17:00. 

  

 

         Przewodniczący 

Rady Gminy Ostrów Wielkopolski 

         -Piotr Śniegowski- 

Przygotował(a): Joanna Dobras 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


